

REFERAT

Møte: Mandag 18.09.2023 kl 20:00, Fjogstad Arena

Styremøte 4

| Styremedlemmer | E-post | Telefon | Møtt |
|---|----------------------------------|-----------|------|
| Styreleiar: Bernt Høyland, rep. Sola Skateklubb | leder@solaidrettsrad.no | 9909 0546 | x |
| Nestleiar: Karine Jordbrekk, rep Sola Turn | nestleder@solaidrettsrad.no | 4023 4419 | x |
| Styremedlem: Sølve Ims Ottesen, rep BIL Rogaland | sio@lyse.net | 9707 7619 | x |
| Styremedlem: Are Domert rep. Sola Handball | are@solaidrettsrad.no | 4080 7046 | x |
| Styremedlem: Thomas Bolme Rep Sola Judo | thomasbolme@getmail.no | 4084 5238 | x |
| Styremedlem: Frode Alvheim Rep: Havørn | frode.alvheim@gmail.com | 9173 9331 | x |
| Styremedlem: Per Heen Rep: Havørn Håndball | Per.heen@gmail.com | 9594 0330 | x |
| Varamedlem: Joakim Aamdal Rep: Sola Skateklubb | | 4047 7991 | |
| Varamedlem: Tom Erik Maldal, rep Sola Fotball | tom.maldal@fjogstad-hus.no | 9058 7799 | |
| Oddvar Høyland, Sola Kommune, med i styringsgruppe i Folkepulsen | Oddvar.b.hoyland@sola.kommune.no | 9576 4977 | |

| Sak nr | Tekst | Ansvarlig | Tid | Status |
|--------|---|----------------|-----|--------|
| | Godkjenne innkalling Litt sent ute med saksliste, innkalling godkjent | | | |
| | Viktige datoer Det er anleggskonferanse i <u>Haugesund 25 og 26 september</u> . Bernt og Sølve deltar Det er Idrettsrådskonferanse i <u>Sauda 28 og 29 oktober</u> Bernt deltar, Frode og Are ser på mulighetene for å delta. Innkalling vedlagt referatet. | BERNT/ ALLE | | |
| | Ansvarlig nettside, Facebook etc. Thomas har hatt møte med Gjert på praktisk bruk. Fortsatt ikke innlogging til selve nettsiden som administrator. Thomas har tilgang til Facebook og kan legge ut aktuelle saker der. | THOMAS | | |

| | | | | |
|--|---|----------------|-------|------|
| | <p>Handlingsplan for Sola idrettsråd.</p> <p>SIR har en handlingsplan som er noen år gammel, og det er behov for en gjennomgang og oppdatering. Vi ønsker en tanke på både hva vi ønsker å gjøre, samt hvordan dette skal oppnås.</p> <p>Det foreslås å se inn på nettsidene til både Sandnes og Stavanger sine idrettsråd for inspirasjon.</p> <p>Sølvé, Per og Frode er satt ned som komite for å utarbeide et forslag til handlingsplan. Are blir og med i gruppen, og det kalles inn til arbeidsmøte i gruppen på Teams 09.10 kl 19:00. Per sørger for innkalling.</p> <p>Den gamle handlingsplanen er vedlagt referatet som informasjon.</p> <p>Målsetning om å presentere utkast til ny handlingsplan på neste styremøte 23.10</p> | PER/ KOMITÈ | | |
| | <p>Tildeling av midler</p> <p>SIR får positive tilbakemeldinger på prosessen og tildelingen av både LAM-midler og den ekstraordinære tildelingen. Godt jobbet.</p> | | | |
| | <p>Politisk møte I</p> <p>Frode lager et referat fra det politiske møtet før valget, med en oppsummering av vårt inntrykk.</p> <p>Politisk møte II</p> <p>I forlengelsen av dette møtet, og med nytt kommunestyre på plass ble det diskutert om vi skal forsøke å få til et nytt møte med representanter for de forskjellige partiene, noe liknende det vi hadde før partiprogrammene til valget skulle etableres.</p> <p>Vi vil gjerne ha et møte med partiene for å høre litt hva som er viktig fra deres ståsted og hva som vil være viktig for Sola Idrettsråd i perioden som kommer.</p> <p>Umiddelbare tanker er å være på ballen før Handling- og Økonomi Plan (HØP) skal vedtas i slutten av november. Denne kommer normalt ut til høring i løpet av oktober, og SIR vil planlegge for et møte tirsdag 7 november.</p> <p>Her vil vi måtte møtes noen ganger i forkant for planlegging, men satser på at mye kan gjøres med enkelte korte Teams møter.</p> <p>Invitasjon må ut så snart som mulig.</p> <p>Foreløpige tanker rundt ting vi vil diskutere er:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Samarbeidsavtale SoKo/SIR – få på plass møte med ordfører 2 x pr år. • Mål om å benytte SIR aktivt i aktuell saksbehandling • Innspill/kommentarer til HØP før endelig vedtak • Jåsund Skole – er det aktuelt å se på 2 haller • Fritidskortet – praktisk bruk • Folkehaller • Hva vil de forskjellige partiene fokusere på – hva er viktig for de? <p>Det arbeides videre med praktisk utføring av møtet og innhold.</p> | FRODE | BERNT | ALLE |

| | <p>Av og Til</p> <p>Det viser seg vanskelig å få til et godt engasjement ute i klubbene rundt «Av og Til». Det er bare «enda en ting» klubbene skal forholde seg til. Hvordan kan vi få opp dette engasjementet? Kan vi finne noen gode og aktive ambassadører i klubbene? Hva finnes av aktuelt SoMe materiale som kan deles? Finnes det en egen #Hashtag? Er det aktuelt å få «Av og Til» til å utarbeide et forslag til felles kjøreregler for alle klubbene i Sola, altså en ferdig oppsatt alkoholpolicy som klubbene kan implementere direkte?</p> <p>Vi vet det finnes nye godt materiale, vi må bare få det i bruk. Bernt og Karine tar dialogen inn mot «Av-ogTil»</p> | BERNT/ KARINE | | | | | | | | | | | | | | |
|-------------|--|---|------------|-------------|---------|-------|----------------|---------|-------|------------|---------|-------|---|--|--|--|
| | <p>Nye Folkehaller i Stavanger, Sandnes, Sola og Randaberg</p> <p>Det ble diskutert løst og fast rundt hvilke alternativer som kan være aktuelle som Folkehaller i Sola kommune, uten at det ble konkretisert noe mer.</p> <p>Sølve deltar på arbeidslunchmøte i Vår Energi Arena Sola 4 oktober 11:30-13:00.</p> | SØLVE | | | | | | | | | | | | | | |
| | <p>Eventuelt</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Sola Idrettsråd ønsker en oversikt over vaskerutiner og frekvens for de forskjellige kommunale hallene i Sola. Det stilles spørsmål ved kvaliteten og hyppigheten på det renholdet som gjøres. 2) Det ønskes en avklaring på om kommunale haller kan holdes åpen gjennom sommer/ferier dersom garderobene er stengt og klubbene selv står for renhold. 3) Fritidskortet – Praktisk bruk kan oppleves kronglete og lite praktisk. Det stilles og spørsmål til hvordan dette skal regnskapsføres korrekt i klubbene, og om alle klubbene er informert om hvordan dette gjøres riktig. SIR vurderer å invitere inn idrettslagene til et felles møte for erfaringsutveksling når vi har sett det i bruk en stund. 4) Det kommer til tider opp initiativer i klubbene for «Hvordan øke foreldredeltakelse/dugnadsånd». Her kan med fordel Idrettsrådet tas med, vi må informere klubbene om at vi finnes og kan brukes. | BERNT/ ODDVAR | | | | | | | | | | | | | | |
| | BERNT/ ODDVAR | ALLE | | | | | | | | | | | | | | |
| | <p>Møteplan for 2023</p> <p>Det ble avtalt at idrettsrådets møter avholdes mandager kl. 20:00 Kommende møter for Sola Idrettsråd:</p> <table data-bbox="284 1803 1037 1937"> <thead> <tr> <th><u>Dato</u></th> <th><u>Tid</u></th> <th><u>Sted</u></th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>• 23.10</td> <td>20:00</td> <td>Fjogstad Arena</td> </tr> <tr> <td>• 27.11</td> <td>20:00</td> <td>Åsenhallen</td> </tr> <tr> <td>• 11.12</td> <td>18:00</td> <td>Julebord hos Sølve (Inviter ordfører og Oddvar)</td> </tr> </tbody> </table> <p>Are sender ut innkallinger</p> | <u>Dato</u> | <u>Tid</u> | <u>Sted</u> | • 23.10 | 20:00 | Fjogstad Arena | • 27.11 | 20:00 | Åsenhallen | • 11.12 | 18:00 | Julebord hos Sølve (Inviter ordfører og Oddvar) | | | |
| <u>Dato</u> | <u>Tid</u> | <u>Sted</u> | | | | | | | | | | | | | | |
| • 23.10 | 20:00 | Fjogstad Arena | | | | | | | | | | | | | | |
| • 27.11 | 20:00 | Åsenhallen | | | | | | | | | | | | | | |
| • 11.12 | 18:00 | Julebord hos Sølve (Inviter ordfører og Oddvar) | | | | | | | | | | | | | | |

Sola idrettsråd

Organisasjonsledd i
NORGES
IDRETTSFORBUND

Styremøte 18.09.2023

Neste styremøte blir 23.10. kl 20:00 på Fjogstad Arena.

Saker som ønskes behandlet på styremøtet må spilles inn senest **torsdag 19.10.**

Bernt Høyland

Mobil 99090549

Leder Sola Idrettsråd

www.solaidrettsrad.no

idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet.»